

# Arabia التأمين العربية

INSURANCE JORDAN

المرجع: م.م. / ١٦٨ / 2018

To: Jordan Securities Commission  
Amman Stock Exchange

السادة هيئة الأوراق المالية  
السادة بورصة عمان

Date:- 24/4/2018

التاريخ:- ٢٤/٤/٢٠١٨

**Subject: General Assembly Meeting**  
**of April 23<sup>rd</sup>, 2018**

**الموضوع: اجتماع الهيئة العامة العادي**  
**بتاريخ ٢٣ نيسان ٢٠١٨**

Please note that the General Assembly Meeting of ARABIA Insurance Co- Jordan was held on Monday 23<sup>rd</sup>, April 2018 and the following decisions have been taken:

نرجو التكرم بالعلم بأنه قد تم انعقاد اجتماع الهيئة العامة العادي لشركة التأمين العربية - الأردن يوم الاثنين ٢٣ نيسان ٢٠١٨ حيث اتخذت القرارات التالية:

1. Approval of the Board Report and Financial Statements for the year ending 31/12/2017.
2. Ratification to distribute (4%) dividend to shareholders being JOD Three Hundred and Twenty Thousands.
3. Clearance of the Board of Directors Responsibility for the year 2017 within the law.
4. Election of Deloitte and Touch - Jordan represented by Mr. Ahmad Shrawi - License Nu. 1020 - to be the company's Auditors for the year 2018.

١. المصادقة على تقرير مجلس الإدارة والبيانات المالية عن السنة المالية المنتهية بتاريخ ٣١/١٢/٢٠١٧.
٢. إقرار توزيع أرباح نقدية على مساهمي الشركة بنسبة ٤% من رأس مال الشركة أي مبلغ ثلاثمائة وعشرون ألف دينار.
٣. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن سنة ٢٠١٧ بحدود القانون.
٤. انتخاب مدققي الحسابات لسنة ٢٠١٨ السادة ديلويت أند توش - الأردن ممثلهم السيد احمد شراوي - إجازة رقم ١٠٢٠.

Kindly accept our high appreciation and respect

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



Rashid J. Habbab  
General Manager



رشيد جودت الهباب  
المدير العام



بورصة عمان	
الدائرة الإدارية والمالية	
الديوان	
٢٤ نيسان ٢٠١٨	
الرقم المتسلسل:	2257
رقم الملف:	21005
الجهة المختصة:	211046

شركة التأمين العربية - الأردن م.ع.م. ARABIA Insurance Co. - Jordan Ltd.



هاتف: +٩٦٢ ٦٥ ٦٢٠ ٥٢٠ • فاكس: +٩٦٢ ٦٥ ٦٢٢ ٢٠٢ • صندوق بريد ٢٠٠٢١ عمان ١١١١٨ الأردن  
Tel: +962 6 5 630 530 • Fax: +962 6 5 622 303 • P.O.Box 20031 Amman 11118 Jordan

info@aicj.jo • www.aicj.jo